
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 49 

 
Днес, 06.07.2022 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта   и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 /девет/  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т.І от Дневния ред:  

Точката беше водена от Владимир Митов. 

Т.Георгиева запозна комисията с Доклад вх.№ СОА22-ВК66-7165/30.06.2022 г. 

относно учредяване на право на ползване върху движими вещи, представляващи 

спортни съоръжения на Сдружение „Българска скейтборд федерация“ 

На заседанието присъстваха кмета на р-н Студентски – г-н Петко Горанов и г-н Борис 

Атанасов – председател на Българска скейтборд федерация. 

Н.Николов зададе въпрос съоръженията в какво състояние са и ако се нуждаят от 

ремонт, от кой ще бъде поет – от Столична община или от скейтборд федерацията 

Борис Атанасов отговори, че до момента всички разходи относно ремонти са били за 

сметка на Федерацията. Той сподели, ако трябва да наемат целодневно медицинско 

обслужване и денонощна охрана това са огромни средства. 

Н.Николов предложи да се постави камера, която ще намали хулиганските прояви. 

Борис Атанасов отговори, ще бъде закупена и поставена камера на скейтборд 

площадката. 

Я.Тодоранова предложи обекта да бъде даден за стопанисване за пет години. 

В.Калановски заяви, че щом разрешителното за поставяне на съоръжението е за пет 

години, редно е и срока за стопанисване да бъде за толкова. 

Н.Николов предложи в проекта за решение да се добави осигуряване на денонощно 

видеонаблюдение и осигуряване на навременна медицинска помощ. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение и предлага следното 

изменение: 

В т.1 от проекта на решение текстът „10 / десет/ години“ се заменя с текста       „5 / пет/ 

години“. 

В т.2 от проекта на решение, подточка 3 придобива следната редакция: „Осигурява 

охрана на съоръженията и площадката и видеонаблюдение“ 

Подточка 4 придобива следната редакция: „Осигурява навременна медицинска 

помощ“. 

Поради допусната техническа грешка в т.1 от проекта за решение след текста “…както 

следва:...“ да се изпише номерация от „..1.. до ..19..“, вместо от „…20.. до …38..“ 

  

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  9 
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  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.ІI от Дневния ред: 

 

Т.Георгиева запозна комисията с доклад вх.№ СОА22-ВК08-10048/30.06.22 г. относно 

предоставяне за безвъзмездно използване на спортен терен, находящ се в село 

Кубратово, район "Нови Искър". Тя сподели, че е направено обществено обсъждане и 

жителите в с.Кубратово са доволни, че ще могат отново да ползват стадиона. 

Д.Райчева сподели, че клуба ще създаде детско-юношеска школа, която ще привлече 

и деца от съседните села. 

В.Калановски предложи срока за бъде за пет години. 

Т.Георгиева предложи срока да бъде 5+5 години. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение и предлага следното 

изменение: 

В т. 1 от проекта за решение вместо „…. За 10 /десет/ години“ да се чете  „5+5 / пет 

+пет/ години“. 

  

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов Възд. 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 

По т.ІII от Дневния ред: 

Писмо вх.№СОА22-ВК66-5056/11/22.06.22 г. относно предложение за пренасочване на 

средства по Програма за ремонт към друг спортен обект в район „Студентски“. 
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Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение и дава положително становище. 

   

По т.ІV от Дневния ред: 

Писмо вх.№СОА22-ВК66-2276/6/07.06.22 г. относно Решение № 177 на Столичния 

общински съвет от 24.03.2022 година за провеждане на процедура по учредяване на 

срочно и безвъзмездно право на строеж върху спортен обект – публична общинска 

собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 68134.4084.9395, с площ 

18 355 кв.м., за срок от 20 години /съгласно изисквания към бенефициента по 

програми на ФИФА за минимален период за отдаване на терен/. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение и дава положително становище. 

 

По т.V от Дневния ред: 

Писма вх.№СОА22-УЗ21-1336/1/13.06.22 г. и вх.СОА22-ВК08-8624/1/14.06.22 г. 

относно изграждане на зала за скуош в 81 СУ “Виктор Юго“ 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение и дава положително становище. 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.45 ч. 

Протоколът е изготвен на 07.07.22 г. 

 

 

 

Експерт:  П            Председател:              П    

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

 

                               Зам. предс.:               П    

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

 

                 Зам. предс.:                 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


